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JEGYZŐKÖNYV

Készült: A Budapest FővárosIV. kerület Újpest Önkormányzat Polgármesteri Hivatal II. emeleti

61-es tárgyalóban a Közbiztonsági Bizottság 2023. november 29-én 17:30-kortartott nyílt ülésén.

Jelen vannak:

Bizottsági tagok:

Meghívottakrészéről:

Résztvevők:

MolnárTibor (Elnök)

MolnárTibor

Somogyvári Gábor

AranyosiBéla

BakonyiIlona

Gál György

Hladony Sándor

Nagy András

Plavecz Viktor

Rácz Norbert

SzabolcsiIldikó

Szabó Balázs

Szécsi Péter Pál

Czigler László

Déri Tibor

Dr. Gácsi Anett Erzsébet

Pataki Gábor

elnök

alelnök

jegyzőkönyvhitelesítő

Várostervezésért, rendészetért és

közbiztonságértfelelős alpolgármester

polgármester

aljegyző

Állatmentő Liga elnöke

Köszönti a megjelenteket. Megállapítja, hogy a bizottság 9 fővel határozatképes.

Javasolja állandó jegyzőkönyv hitelesítőnek Szécsi Péter Pált, kéri a Bizottság tagjait, hogy

szavazzanak.
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37/2023.(XI. 29.) KÖB határozat
Budapest Főváros IV. kerület Újpest Önkormányzata Képviselő-testülete Közbiztonsági

Bizottsága úgy dönt, hogy megválasztja állandó jegyzőkönyvhitelesítőnek Szécsi Péter Pált.

Szavazás: 9 igen, 0 nem,0 tartózkodás (egyhangúan elfogadva)

17:33 - megérkezik Szabó Balázs

(A Bizottság 10fővel határozatképes)

MolnárTibor (Elnök)

Szavazásrateszifel az ülés napi rendi pontjait:

1./ Beszámoló az Állatmentő Liga kóborállatokkal kapcsolatos tevékenységéről

Előterjesztő: Czigler László alpolgármester

2./ Tájékoztató a Budapesti Rendőr-főkapitányság IV. kerületi Rendőrkapitányság munkájának

támogatásáról

Előterjesztő: Czigler László alpolgármester

3./ Egyebek

38/2023. (XI. 29.) KÖB határozat

Budapest FővárosIV. kerület Újpest Önkormányzata Képviselő-testülete Közbiztonsági Bizottsága

úgy dönt, hogy a mai naponazalábbinapirendi pontokattárgyalja:

1./ Beszámolóaz ÁllatmentőLiga kóborállatokkal kapcsolatos tevékenységéről

Előterjesztő: Czigler László alpolgármester

2./ Tájékoztató a Budapesti Rendőr-főkapitányság IV. kerületi Rendőrkapitányság

munkájának támogatásáról

Előterjesztő: Czigler László alpolgármester

3./ Egyebek

Szavazás: 10 igen, 0 nem,0 tartózkodás (egyhangúan elfogadva)

1.) Napirendi pont

Beszámolóaz ÁllatmentőLiga kóborállatokkal kapcsolatos tevékenységéről

Czigler László alpolgármester

Megköszöni az Állatmentő Liga magas szintű munkáját, amelyet végeznek az állatmentés

területén.

Munkájukkal sokterhet levesznek az Önkormányzatról.

Számosesetbenlehettanáccsal fordulni a Ligához.

Pataki Gábor

Két fontosabb döntésvolt az idei évben.
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A Főváros Önkormányzat támogatásaaz idei évvel megszűnt,arra tekintettel, hogy mindenhol

önkéntes hiány van. Arra tekintettel, hogy az Állatmentő Liga újpesti szervezet az Újpesti

Önkormányzatérdekietveszi figyelembe.

9 év után került visszavonásra a Főváros támogatása.

17:35 - megérkezik Somogyvári Gábor

17:35 - megérkezik Nagy András

(A Bizottság 12 fővel határozatképes)

A kerületi önkormányzatoknak új feladata lett a Főváros Önkormányzat által, amelynek

értelmében bármelykerületből beérkező kóborállatot 14 napig tartják a fővárosi ebtelepen, ezt

követően az adott kerületnekel kell döntenie, hogy kihozza-e az állatott vagy továbbtartja és

fizet-e a Fővárosi Önkormányzatnaka fenntartásért. Az Újpesti Önkormányzataz egyetlen,aki

kihozza a kóborállatokata fővárosi ebtelepről és a kutyák a Rex Állatszigetre, míg a macskák az

Állatmentő Ligához kerülnek.
Budapest területén bántalmazott állatok a Ligához kerülnek, és rehabilitációjuk itt történik,

amely 1-2 évis lehet. A kollégák napontasétáltatják, ellátják ezeket az állatokat.

Rengetegilyen rendőrségi megkeresésérkezik.

Számos önkormányzatkeresi mega szervezetet, annak érdekében, hogy ezt modellt szeretnék

ők is felépíteni.

Nemrég a Miniszterelnök kormánymegbízottja látogatott el az Állatmentő Ligához, megnézve

működésüket, amelyet megfelelőnektalált.

Köszönia figyelmet.

Aki szeretne kérdésttehetfel.

Szabó Balázs
Kérdezi: Mi volt az az ügy, amikor mindenki kapott támogatást a Kormánytólkivéve az Állatmentő

Liga?

Pataki Gábor

Ők is kaptak akkor, csak más keretből, 5 millió forint összegben. Idén is kapott a szervezet

támogatást, amelybőlegy orvosielkülönítő fog épülni, közel 20 m-es területen.

Tavaly orvosifelszerelésekre és ultrahang készülék beszerzésére lett fordítva a támogatás.

Szabó Balázs

Akkortelefononis beszéltek, mikor az Állatmentő Liga részére nemlett biztosítva támogatás.

Pataki Gábor

Azon alkalommal, tápanyagadományt kapott mindenki, azonban fontos a tápadomány minősége,

ami nem olyan minőségű, azt tovább adományozzák hajléktalan állattartók részére. Az

Állatmentő Ligábanlévő állatok azokat a tápokat kapják, amiket már megszoktak.

SzabolcsiIldikó

Látta, hogy sünöketetésévelis foglalkoznak.
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Pataki Gábor

Igen, két kolléga foglalkozik a sünökkel.

Egy terület be van rendezve a sünökrészére, megfelelő hőmérséklettel.

Mindennap megvannak mérve.

Szabolcsi Ildikó

Kérdezi: A sünök ilyenkor nem alszanak,hiszentél van?

Pataki Gábor

Nem tudnakaludni, mert meleg van náluk.

Az 500 gramm súlyalatti sünök ugyanúgyáttelelnekaz utcán, csak elpusztulnak mert nincs annyi

tartalékuk. Így sok sün érkezik a telephelyükre, amelyek 500 gramm alattiak. Ezeket sünöket

mindennap mérniésetetnikell. Amikorelérik a 500 grammot nem az utcára kerülnek, hanem

van kihelyezve részükre házikók, avar és élelem, mivel időnként télen is esznek. Tavaly nem

veszítettek el egyetlen sünit sem. 28 sün lett visszaengedve a természetbe. Azon gyerekek, akik

sünit mentettek,erről kapnak elismervényt, valamintfelírják az adataikat azon célból, hogy részt

vehessen azon eseményen, amikor szabadon engedika sünit, amit korábban megmentett.

Hivatalosan az Állattkertbe kellene vinni a sünöket, mivel védettállat, de nagyon sok állat kerül

be odais, így ezáltal tehermentesítve vannak.

MolnárTibor(Elnök)

Köszöni az egész éves munkát.

Egyéb kérdés, hozzászólás nem lévén szavazásra teszi fel az előterjesztés szerinti határozati

javaslatot.

39/2023. (XI. 29.) KÖB határozat

Budapest Főváros IV. kerület Újpest Önkormányzata Képviselő-testülete Közbiztonsági

Bizottságának 39/2023. (XI. 29.) határozata az Állatmentő Liga kóbor állatokkal kapcsolatos

tevékenységéről szóló beszámoló elfogadásáról

Budapest Főváros IV. kerület Újpest Önkormányzata Képviselő-testületének Közbiztonsági

Bizottsága úgy dönt, hogy megismerte, megtárgyalta és elfogadja az Állatmentő Liga kóbor

állatokkal kapcsolatos tevékenységéről szóló beszámolót.

Felelős: polgármestera feladatkörrel rendelkező alpolgármesterútján

Határidő: azonnal

Szavazás: 12 igen, 0 nem,0 tartózkodás (egyhangúanelfogadva)

2.) Napirendi pont

Tájékoztató a Budapesti Rendőr-főkapitányság IV. kerületi Rendőrkapitányság munkájának

támogatásáról

MolnárTibor(Elnök)

Kérdezi: Kívánja e kiegészíteniaz előterjesztést az előterjesztő?
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Czigler László alpolgármester

Igen, néhányszóbanszeretné kiegészíteni.

Újpesten elég hangosak a különböző facebook-csoportok a különböző gyorsulási versenyekről,

nagyonsoka száguldozó jármű.

A gyorsulási versenyeket sikerült visszaszorítani az Óceán-árok utca és az Ipari park utca

kereszteződésébentelepített napelemes kamerának köszönhetően. Jelenleg mostelég rossz ott

az útburkolat,így inkább ott mostlassulási verseny rendezhető. A rendőrségnekkifejezett kérése

volt, hogy ne legyen ott az útburkolat tükörsima. Ha kamera képenláthatóvá válik a gyülekezés

az Ipari park utcában, akkor kimegyegyjárőrautó és ennekhatásáraelhajtanaka területről.

Ezen felül is a kerület több pontján is sok a száguldozó, ezért a Rendőrkapitánysággalfel lett véve

a kapcsolat, hogytraffibox-ok legyenek kihelyezve. Ezek csőlábon álló dobozok, amiben a VÉDA

kompatibilis S1-es kamerát lehet elhelyezni. Ezt a rendőrség random tudja változtatni. A 3

tarffibox mellé 1 darab sebességmérő kamerais beszerzésre kerül.

A sebességmérő kamera beszerzése már folyamatban van, a box-oka helyét a BRFK munkatársai

kijelölték, az egyik a Megyeri Csárda magasságában van, a Bagaria utcánál a középszigeten lesz

elhelyezve, a másik a Megyeriút és a Külső- Szilágyi út sarkán, a harmadik pedig a Baross utca és

a Fóti út kereszteződésében.

A rendőrségazértjavasolta ezeket a helyeket, mert ezeken a területeken nehéz úgy elhelyezni

rendőrautót, hogy ne lehessenkiszúrni.

Kompromisszumos megoldásis egy kicsit a Váci út kivételével, hiszen az nagyon fontos, hogy

ezekhez a készülékekhez az elektromos áramotszükségesbiztosítani. Elég magasa fogyasztása,

mivel nyáron egy légkondicionáló berendezés van elhelyezve a boxba, hogy ne hevüljön túl a

kamera, míg esős idő esetére páramentesítő. Önmaguktól4 órát képesek működni, a standard

leírás szerint, ha tápegységről működik, akkoris 12 óránkéntkikell venni az az eszközt a dobozból

és bevinni a Rendőrkapitányságra, aholzárt láncon keresztül az adatokletöltésre kerülnek.

BRFK munkatársai említették, hogy Cegléden traffibox kihelyezése utáni 1 hónapban 1000

sebességtúllépést mértek, azután visszacsökkenthavi 40 mérésre.

Nema büntetés beszedésea lényeg, hanem a forgalom tompítása, a balesetek megelőzése.

MolnárTibor (Elnök)

Kérdezi: Van-e kérdése valakinek?

Szabó Balázs

Semmiképp sem támogatható az emberek megsarcolása. , Mindig arra megy ki a játék a nap

végére, hogy az embereket megsarcolják. Mehet 35 km/h-val vagy 57 km/h-val és már jön a

30.000,- Ft-os csekk. "

Czigler László alpolgármester

Már 39.000,- Ft

Szabó Balázs

Jó volt eddig Újpest, hogy nem járt élen ebben a versenyben.Jó lett volna enélkül is ez a város.

Czigler László alpolgármester

Ezeknéla traffipaxoknál személyzetnincs, vagyis megállítás nincs. A 65 km/hfelett van az objektív

felelősség. A forgalmi engedélybe bejegyzett üzembentartóját bírságolják meg. A Külső-Szilágyi

úton 60-as tábla van kihelyezve,így ott 78 km/h-ig nem büntetek. Ne vezessenek az emberek a

városban 80 km/h-s sebességgel.
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MolnárTibor(Elnök)

A Telex tájékoztatása szerint mértek az Üllői úton, ahol valaki 50 km/h helyett 132 km/h

sebeséggelvezetett. Ha nincs taffipax nem fotózzák le. Az Árpád —hídon 170 km/h sebességgelis

mentek. Ahhoz hogy megbüntessenekvalakit 415 km/hsebességfelett kell, hogy vezessen.

Déri Tibor polgármester

Az elmúlt időszakban számosolyan baleset és eseménytörtént, amelyrávilágított arra, hogy a

halálos baleseteknek döntő többségét a gyorshajtás okozza. Ez tény.

Annak érdekében, hogy halálos balesetek ne történjenek, és ennek jó eszköze, hogy az

Önkormányzat befektetfix Tarffibox-ok kihelyezésébe a város különböző pontjain, azzal egy

lépést tettünk annak érdekében a gyorshajtások csökkenjenek. További tarffiboxok

kihelyezéséhez a rendőrség technikai feltételei is szükségesek. A megfelelő mérésekhezjelenleg

a rendőrségszervere az adatátvitelt tekintve nem bírel többet.

Mindenkitartsa be a közlekedési szabályokatéstartsa be a sebességhatárt.

Az Önkormányzatnak nem célja az, hogy bármilyen bevételhez jusson ezzel, mivel ez nem az

Önkormányzatbevételét gyarapítja.

Nagyjából20 millió forintot költ arra az Önkormányzat, hogy biztonságosabbaklegyeneka város

utcái és ne legyenek gyorshajtók.

Ahol nagy számban jelennek meg sebességtúllépéses esetek a traffiboxoknak köszönhetően

csökkeni fog az átlagsebesség.

A rendőrség továbbifejlesztései során városokonbelül is kialakításra kerülne a két terület közötti

átlagsebesség mérése.

A halálos baleseteknekaz igen nagyszázaléka a gyorshajtás következménye.

Ebből az Önkormányzatnak nemlesz bevétele.

Gál György

A Váci úton a DunaPlaza-nál található tarffipxot megrongálták. A kihelyezésre kerülő traffiboxok

olyan magasságbakerülnekkihelyezésre, hogy ezeket nemérik el? Hogyan lehet ezt megelőzni?

Czigler László alpolgármester

Mellmagasságbankerülnekkihelyezésre.

Déri Tibor polgármester

A Váciútifix traffipax-ot a rendőrség tájékoztatása szerint gumilövedékkellőttékki. Az valójában

nem mért.

Czigler László alpolgármester

Egyetlen cég gyártja ezeket Magyarországon.

Páncélüvega kitekintő nyílás. Két esetben a kitelepítés helyén térfigyelő kamerais található.

AranyosiBéla

Nem került a helyszínekkel kapcsolatban képbe a Pozsonyi és a Tél utca környéke, a Pozsonyi

utca a gyorshajtás, a Tél utca versenyzés szempontjából?

MolnárTibor(Elnök)

Tél utcában egysáv van.
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Déri Tibor polgármester

Ott nemlehetversenyezni.

Czigler László alpolgármester

Maximum motorral.

Déri Tibor polgármester

Nemérkezett az Önkormányzathozezzel kapcsolatban bejelentés.

MolnárTibor (Elnök)

Egyéb kérdés, hozzászólás nem lévén szavazásra teszi fel az előterjesztés szerinti határozati

javaslatot.

40/2023. (XI. 29.) KÖB határozat

Budapest Főváros IV. kerület Újpest Önkormányzata Képviselő-testülete Közbiztonsági
Bizottságának 40/2023. (XI. 29.) határozata a Budapest Rendőr-főkapitányság IV. kerületi

Rendőrkapitányság munkájának támogatásáról

Budapest Főváros IV. kerület Újpest Önkormányzata Képviselő-testületének Közbiztonsági

Bizottsága úgy dönt, hogy megismerteés elfogadja a Budapesti Rendőr-főkapitányságIV. kerületi

Rendőrkapitányság munkáját támogató sebességmérő műszerbeszerzésérőlszóló tájékoztatót.

Felelős: polgármestera feladatkörrel rendelkező alpolgármesterútján

Határidő: azonnal

Szavazás: 11 igen, 1 nem, O tartózkodás

3.) Napirendi pont

Egyebek

MolnárTibor (Elnök)

Megköszönia részvételt és az ülést 17 óra 59 perckor berekeszti.

kmf

 

Szécsi Péter Pál Molnár Tibor

Jegyzőkönyvhitelesítő Elnök

 

 

dr. Piros Judit

Bizottságititkár
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